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Abstract (en)
[origin: US4647016A] This safety barrier comprising a frame and two stands is obtained by bending a tube for forming the lateral uprights and
the handrail as well as two first legs of the stands, and by fixing the bottom rail consisting of another tube bent at both ends for forming the legs
complementary to the first legs. The angle of divergence and/or the length of one pair of legs forming a first stand differ from those of the other pair
of legs forming the other stand of the barrier. The invention is applicable to the iron-work industry in general.

Abstract (fr)
L'invention esf relative a un procédé de fabrication d'une barriére de sécurité. Selon le procédé de fabrication de la présente invention, on forme
le cadre (2) et les pieds (4) et (5) de la barriére (1) par cintrage d'un tube (15) pour réaliser les montants latéraux (6) et (7) et la lisse supérieure
(8) et les deux pattes (11 et 13), de pieds (4) et (5) et par fixation de la lisse inférieure (9) formée par un tube (16) coudé a chaque extrémité pour
former les pattes (12) et (14) complémentaires des pieds (4) et (5). L'invention trouvera tout particulierement son application dans l'industrie de la
construction métallique.
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